
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt: Onsdag d. 14. juni, kl. 17.00-20.00 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Lone Østergaard, Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lise Rejnhold Sørensen, Katrine Maruri Zorzabalbere, Lars Neckelmann, Sine Erlandsen, 

Lærke M Jensen, Johanne Juul Digens og Pernille Wessel  

Afbud  

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.05 • Præsentation og velkomst til SSP PW/SE  

17.05-18.00 • Oplæg fra Gûlcan Celiker fra SSP omk. børn og unges 

færden på sociale medier 

• Hvilke tiltag har SSP i forhold til elever, forældre og 

skoler 

SSP Gûlcan præsenterer sit oplæg. Se slides. 

 

Center for Digital Dannelse 

https://digitaldannelse.org/ 

 

Politiet har en Instagram profil, der hedder 

Onlinepatrulje, som man kan skrive til. Man kan 

også skrive til Onlinepatruljen på Messenger. 

 

18.00-18.30 • Spisning – der serveres en let anretning   

18.30-19.00 • Refleksioner og drøftelse på baggrund af Gûlcans oplæg 

• Hvilke opmærksomheder og handlinger vil bestyrelsen 

gerne igangsætte omk. børn og unges færden på de 

sociale medier 

 Vi drøfter, at vi med fordel kunne nuancere hvilke 

behov for regulering, der findes for hhv. elever og 

forældre. 

 

Vi drøfter fordele og ulemper ved et forbud. 

 

Det tyder på, at der kommer nogle nationale 

retningslinjer til efteråret, som vi vil kunne læne os 

op ad. 

 

https://digitaldannelse.org/


 

Vi drøfter hvorledes, vi kan inddrage eleverne, men 

også at det er vigtigt, at vi lytter, hvis vi spørger på 

dem. Det er vores erfaring, at eleverne gerne vil 

inddrages i udarbejdelsen af et eventuelt regelsæt. 

 

Ifølge principperne for digitale læremidler beslutter 

det enkelte årgangsteam ved skoleårets start 

hvorledes reglerne for mobiltelefoner skal være på 

den enkelte årgang. 

 

Vi drøfter mulighederne for at få en foredragsholder 

på skolen kommende skoleår. 

 

Det besluttes yderligere at tage punktet op igen til 

næste års møder. Der er enighed om, at punktet 

gerne må fylde et helt møde. 

19.00-19.30 Opsamling og opfølgning på diverse fra bestyrelsen  

• Opfølgning kontaktudvalget – Stinna har modtaget en 

række spørgsmål, - og nyt møde for special-kontakt-

udvalget. 

• Overvejelser i forhold til kommende bestyrelsesår 

• Årsberetningen – tiltag i forhold til Åbent Hus 16.juni 

 Lars: Der er, kommende skoleår, indkaldt til et 

erstatningsmøde i specialkontaktudvalget, dette 

fordi der ikke var en politiker til stede til dette års 

møde. 

 

Stinna: Der er indkommet spørgsmål vedr. børns 

brug af skærm og mobiltelefoner. Vi gemmer 

spørgsmål til mødet omkring Digital Dannelse. 

 

Formandskabet ønsker, at skolebestyrelsen 

konstitueres til første møde i august. 

 

Årsberetningen er næsten færdig. Den sendes til 

PW/SE, som deler den på aula. 

 

Det besluttes, at skb foretager en miniopinion til 



 

Åbent Hus for at få en fornemmelse af, hvordan 

stemningen er hos skolens forældre. 

Lotte står for designet. 

 

Vagtplan: 

12-13 PN stiller borde og stole op 

13-14 Lise 

14-15 Stinna 

 

Johanne og Katrine og Lone kommer forbi i løbet af 

dagen. 

 

19.30-19.50 Nyt fra skolen 

• Afslutning af skoleåret 

• Opfølgning omk. de to besøg af hhv. Rådkvinde og 

Statsminister 

 PW/SE fortæller om de to besøg, som begge var 

inspirerende og har været med til at præge 

hverdagen efterfølgende. 

19.50-20.00 Evt.   Skemaerne godkendes af skolebestyrelsen. 

 

Stillingsopslaget til den vakante afdelingsleder er 

genopslået. Der er ansættelsessamtaler i august. 

Formandsskabet deltager. 

 

PW sender mødedatoerne for kommende skoleår. 

 

Årshjulet tages op igen  

 

 

 


